



	CALL FOR PAPERS
APPEL À COMMUNICATIONS



CANADIAN ASSOCIATION OF APPLIED LINGUISTICS
ANNUAL CONFERENCE
In conjunction with the Congress of Humanities and Social Sciences
May 31 – June 2 2021
ASSOCIATION CANADIENNE DE LINGUISTIQUE APPLIQUÉE
COLLOQUE ANNUEL
En conjonction avec le Congrès des sciences humaines 
du 31 mai au 2 juin 2021 
	At this moment, it is unknown whether the conference is going to be in person, online, or in a hybrid format. Organizers will let applicants know as soon as Congress decides how we will precede. 

À ce moment, nous ne savons pas si la conférence sera en personne, en ligne ou en modalité hybride. Les organisateurs de la conférence en informeront les participants aussitôt que les membres du Congrès auront pris une décision à cet égard. 



University of Alberta, Edmonton, Alberta
Submission Deadline for Proposals: November 30, 2020
Date de soumission des propositions : le 30 novembre 2020

Abstract Submission / Soumission des propositions
www.conftool.net/acla2021

	Program Chairs/Présidents du colloque
[bookmark: _GoBack]Julie S. Byrd Clark (Western University)
Joël Thibeault (Université d’Ottawa)
Local Chair/Coordination locale
Leila Ranta (University of Alberta)


Conference Information Page: http://www.aclacaal.org/conference-2021/ 
Page d’informations sur le colloque : http://www.aclacaal.org/fr/conference-2021/ 

CAAL encourages proposals on indigenous, less commonly taught, and minority languages, and the participation of members of visible, ethnic, sexual and indigenous minorities.

L’ACLA encourage les propositions sur les langues autochtones, minoritaires et moins couramment enseignées, et la participation des membres des minorités visibles, ethniques, sexuelles et autochtones.

ABSTRACT REQUIREMENTS
1. Following the requirements listed below, please submit your abstract for a paper or symposium by November 30, 2021 at www.conftool.net/acla2021
1. ONLY ONE PROPOSAL AS FIRST AUTHOR WILL BE CONSIDERED.
1. Paper sessions will be designed for 20-minute papers followed by a 10-minute question/discussion period. Symposia will be scheduled for 3-hour blocks.
1. Abstracts for single papers should be no longer than 250 words, excluding references. Abstracts for symposia should include a general description of the symposium (250 words) as well as a description of each panel member presentation (250 words). One page for each.
1. In order to help ensure anonymity, an abstract should not contain excessive reference to its author's publications. 
1. Abstracts will be evaluated according to each of the following categories:
· appropriateness and significance of the topic and interest for the participants of ACLA
· evidence of a theoretical framework and links to previous research
· clearly stated research design in the case of empirical studies
· organization and clarity
· for symposium proposals, evidence of coherence and complementarity of the papers
Only abstracts meeting the above criteria will be evaluated.

FORMAT DES PROPOSITIONS
1. Veuillez soumettre votre proposition pour une communication individuelle ou un symposium, en suivant les exigences ci-après, avant le 30 novembre 2021 à www.conftool.net/acla2021
2. SEULE UNE PROPOSITION COMME PREMIER AUTEUR SERA PRISE EN CONSIDÉRATION 
3. Les communications seront de 20 minutes suivies de 10 minutes de discussion. Les symposiums seront d’une durée de 3 heures.
4. Les propositions pour les communications ne doivent pas dépasser 250 mots (sans compter la bibliographie s’il y a lieu). Les propositions pour les symposiums doivent inclure une description générale du symposium (250 mots) ainsi qu’une description de la présentation de chaque intervenant (250 mots). 
5. Afin d’assurer l’anonymat, les propositions ne doivent pas contenir de trop nombreuses références aux publications de l’auteur.
6. Les propositions seront évaluées selon les critères suivants :
· importance du sujet traité et intérêt pour les participants de la conférence
· cadre théorique offert et lié à des recherches antérieures 
· détails méthodologiques de la recherche dans le cas d’une étude empirique
· organisation et clarté
· cohérence et lien clair entre les propositions dans le cas d’un symposium
[bookmark: _Hlk521837536]Seules les propositions respectant toutes les consignes seront prises en considération.
